
Technische vragen ChristenUnie m.b.t. presentatie Groen 

 

Vanuit onze fractie kwamen de volgende vragen door: 

De presentatie, die keurig was verzorgd, gaf mij aanleiding tot de volgende vragen: 

1. Er is een toename van meldingen omtrent het onderhoud aan het groen. Er werd meegedeeld dat 
de aannemers werken volgens protocollen. 

1a: voldoen naar aanleiding van de klachten de protocollen niet? 

1b: worden de aannemers geïnformeerd dat de protocollen niet worden nageleefd 

1c: worden de protocollen juist afgestemd op inhoud en uitvoering? Waarbij ook de gemeente als 
klant klachten kan indienen? 

 

2. Er wordt gestreefd naar een diversiteit in aanplanting van struiken en bomen. Toch hebben we in 
Papendrecht een grote hoeveelheid straten en parken waar de ‘ouderwetse’ manier van aanplant 
(vaak dezelfde bomen en struiken) 

Deze wil men terecht behouden. 

2a: hoe gaat men constructief virussen, ziektes, processie rups bestrijden in deze vormen? 

2b: als men herplant gaat uitvoeren, wordt er dan naar diversiteit of uniformiteit gestreefd? 

 

3. Het plaatsen van informatie borden bij (groot) onderhoud is essentieel gebleken. Maak dan ook 
gebruik van de mogelijkheid het informatie bord te voorzien van een QR code waarmee inwoners 
ook digitaal informatie kunnen vinden én meldingen kunnen maken. 


